

## Who or What Is God?

上帝是谁?上帝是什么?

God is love.

God is a good God who is kind and loving and concerned about all of His children in every nation! He is a loving Heavenly Father Who loves you as His own dear child!

上帝是爱。

上帝是个仁慈、充满爱心、关心他所有孩子的好上帝! 圣经告诉我们, 他是爱你、把你当作他自己亲爱的孩子又充满爱心的天父。



God is Spirit.

He is not a mere person in the sense that you and I are, for He and His Spirit surpass the entire universe!

God is omnipresent—everywhere; omnipotent—all-powerful; and omniscient—all-knowing!

上帝是个灵。

他在某个特定的意义上,不像你和我,因为他和他的灵超越了整个宇宙!

上帝是无所不在的——到处都有他的踪影;他无所不能——是全能的;他无所不知——什么都知道!



God created this beautiful world as a home for you to live in and enjoy. His entire creation is a constant testimony of not only His existence, power and majesty, but also of His love, concern, and care for us in giving us a beautiful world to live in!

上帝创造了这个美丽的世界来当作你的家,让你居住和享用其中的一切。上帝的整个造物不仅是他的存在、他的力量和威严的恒定证言,也是他的爱、关心与照料我们的最好明证,因他创造了一个美丽的世界让我们居住!



God is the great basic Power and Guiding Light of the Universe, the Almighty Creator, the Great Spirit of Love Who has brought all things into being because He loves us!

上帝是宇宙间最根本、最伟 大力量,他是指引之光,是 万能创造者,他是创造万物 的爱之灵。身为人类充满爱 与父亲形象的创造者,他为 我们预定了仁慈与美好的目 的,因为他爱你!

孩子们的故事 – www.freekidstories.org

